
Zasedání Kolejní Rady dne 28. 6. 2023 
 
Kde: v místnosti Kolejní rady 
Přítomni: Nikoleta Anderlová, Jan Lexa, Damian Waloszek, Hynek Kydlíček 
Omluven: František Zajíc 
Hosté: Jana Provazníková, František Illich, Daniel Dupkala, Jaroslav Paidar 
Zapisovatel: Damian Wałoszek 
Zasedání začalo v 11:00. 
 
Program zasedání:  

 Usnesení per rollam 
 Noční klid 
 Zavírání budov 
 Kovové konstrukce 
 Závora 
 Robocopy 
 Ukrajinci 
 Předčasné stěhování 
 Elektrokola/skútry 
 Odpady 
 Velká klubovna 
 Rekonstrukce 
 Další aktuality a informace 

Usnesení per rollam 

Kolejní rada přijala dne 12. 6. 2023 následující usnesení per rollam: 
 
Usnesení č. 1/2023: Kolejní rada na základě podkladů 

(https://listopad.koleje.cuni.cz/dokumenty/pracky-podklady.pdf) schvaluje nákup průmyslových 
praček Miele za následujících podmínek a preferencí: 

Podmínky: 
-v nejméně polovině praček bude možné zvolit praní s (uživatelovými) vlastními pracími prostředky 
-minimální částka dobití kreditu nesmí přesáhnout 250 Kč 
-cena za jedno praní bude činit 18,18 Kč + DPH 
-cenu bude možné navýšit nejvýše o inflaci, ale maximálně o 5 % ročně 

Preference: 
-ve všech pračkách půjde zvolit mezi možností vložit vlastní prací prostředky a využít výchozí prací 
prostředky pračky 
-místo 20 praček a 10 sušiček se pořídí mezi 22 pračkami/8 sušičkami a 25 pračkami/5 sušičkami 
(včetně) 
-minimální částka dobití kreditu nebude přesahovat 5násobek ceny za jedno praní včetně DPH 
(přibližně 110 Kč) 
-ponechá se v provozu 3 (novější) stávající pračky a nastaví se cena praní v nich na úroveň 
srovnatelnou s cenou praní v průmyslových pračkách 

Hlasování (pro – proti – zdržel se):   
3 (D. Wałoszek, J. Lexa, F. Zajíc) – 0 – 2 (H. Kydlíček, N. Anderlová) 

Noční klid 
Řeší se opakovaný problém s rušením nočního klidu – ubytovaní v noci vysedávají na lavičkách 

před bufetem FHS a jsou hluční, hlavně nárazově (např. náhlé výbuchy smíchu). Vrátní jsou ochotni 
je z upozorňovat na rušení nočního klidu, ale zřejmě to moc nepomáhá. 

 



Návrh odstranit stolečky a lavičky během noci, ideálně k jižní stěně budovy A není možný. 
Stolečky patří Bufetu FHS, kde je jedna zaměstnankyně a nejsou kapacity na každodenní přesouvání. 

 
Řeší se také hluk z párty lodě Altenburg 1964 na druhém břehu řeky. Podle otevírací doby má 

otevřeno čtvrtky, pátky a soboty do půlnoci. Kolej s hlukem nemůže nic moc dělat. 

Zavírání budov 
J. Provazníková navrhuje zavírání obou budov – pomůže to s bezpečností a hlukem. Chtěla by 

zavírat kolem 22:00-23:00 s posledním autobusem. 
 
Ven se dveře otevírají automaticky, dovnitř pustí na ISIC/čip, případně se dá zvonkem dovolat 

na vrátnici. 
 
Zároveň důrazně doporučujeme všem studentům si zamykat dveře i v noci! 

 
Bylo přijato následující usnesení: 
Usnesení č. 2/2023: Kolejní rada souhlasí s uzavíráním budovy A i B na noc mezi 23:00 a 

5:00 z bezpečnostních důvodů. 
Hlasování (pro – proti – zdržel se):        4 – 0 – 0 

Kovové konstrukce 

Kovové konstrukce před kolejí pod schody spadají pod FHS. Oficiální název je “Opuštěná 
obydlí”, jedná se o umělecké dílo. Ničemu to nevadí, ale je to hnusný. Dalo by se to zkrášlit například 
přidáním malého bodového osvětlení.  

Závora 
Zatím ještě nefunguje, řeší se technické věci, jinak je víceméně funkční. Zprovoznění se očekává 

nejdříve v srpnu, až budou kompletní informace, tak se rozešle všem ubytovaným mail. 
 
Závora bude bude fungovat při příjezdu na čip, kterým se pípne a závora se otevře. Další 

možností je zazvonění na vrátnici – dotyčný sdělí, proč přijel, a případně se ho pustí. Mimo jiné se 
bude se pouštět zásobování včetně donáškových služeb; zásobování bude mít vyhrazené/á místo/a. Při 
výjezdu se závora otevře automaticky díky výjezdové smyčce. 

 
Čip lze získat tak, že zájemce si v ubytovací kanceláři nahlásí jméno a SPZ, zaplatí parkovné a 

dostane čip. Cena parkovného se teprve stanoví. Každé auto bude mít vlastní vyhrazené místo, bude 
cca. 20 parkovacích míst. Sdílená auta budou muset tím pádem parkovat na nehlídaném parkovišti 
vedle, jedině že by někdo zaplatil parkovné za konkrétní sdílené auto. 

Robocopy 
Robocopy je vnímáno jako nespolehlivé, v budově B prý znova nefunguje. A skenování se dělá 

jako focení, čili produkuje výsledek nevalné kvality. Návrh nahradit nějakou spolehlivou tiskárnou, 
ideálně na čip/ISIC. 

Ukrajinci 
Od 1.7. dojde ke snížení snížení humanitární dávky ukrajinským uprchlíkům. Padají spekulace 

– budou bydlet u nás? Pokud ano, bude to pouze prázdninová kapacita? Nebo bude stanové 
městečko? 

 
Situace kolejí UK je následující – na kolejích Větrník a Hostivař jsou ukrajinští uprchlíci už 

delší dobu a stále se s nimi počítá. Na 17. listopadu jsou ubytování pouze ukrajinští studenti ve 
smyslu běžných studentů. 

Předčasné stěhování 



Letos končily ubytovací smlouvy pro ty, kteří nezůstávají na léto, brzy – cca. týden před 
koncem června, kdy končí zkouškové např. na Matfyzu. Spousta studentů si proto prodloužila pobyt o 
několik dnů. Zároveň však cca. 21.6. probíhalo stěhování ubytovaných z nižších pater na vyšší z 
důvodu uvolnění kapacity pro prázdninové ubytování. J. Provazníková tvrdí, že v tomhle případě, 
pokud si někdo prodloužil ubytování jen o pár dní, tak mohl zůstat na svém pokoji a nemusel se na 
těch pár dní stěhovat do vyššího patra. 

Elektrokola/skútry 
Z důvodů požární bezpečnosti (baterie se nedají dobře uhasit) se nesmí nechávat zařízení jako 

elektrokola/elektro skútry/elektrokoloběžny uvnitř budovy, včetně pokojů a koláren! Parkování mimo 
areál koleje je možné, J. Provazníková navrhuje, že vytyčí prostor venku, kde pro ně bude vhodné 
místo. 

Oprava světla v podzemí 
V podzemí dlouhodobě špatně svítí, blikají a hlasitě bzučí zářivky. M. Hurdová přislíbila 

nápravu, ale musí se to nahlásit přes závadový systém obdobně jako klasické závady na pokojích. V 
případě podobných problémů rovnou nahlásit a nečekat na další setkání. 

 
Poznámka: bzučící zářivka byla po zasedání nahlášena jako závada a následující den se to 

opravilo. 

Odpady 
Přibyla jedna popelnice na bioodpad i kov navíc. 
 
V minulosti se řešil problém bílé dodávky s odpadem, který se vyhazoval do našich popelnic. 

Dodávka byla viděna 3 měsíce zpátky, od té doby ne. 

Velká klubovna 
Velká klubovna se při 20 lidech rychle vydýchá a je tam vedro. J. Provazníková slibuje 

prověřit, jestli funguje ventilace. 

Rekonstrukce 
KaM podával spoustu projektů k rekonstrukci díky grantům MŠMT. 17. listopadu se to 

netýká. Do budoucna (za třeba 20 let) nějaká rekonstrukce bude nejspíše potřeba, a padl návrh/dotaz, 
zda by se u budoucí rekonstrukce dalo přijít na způsob, jak lépe řešit větrání/klimatizaci? 

 
Pro příští rok je plánovaná velká rekonstrukce na buňkách – výměna TSV, stoupaček, nové 

koupelny a obklady, WC. 

Další aktuality a informace 
7.7. je uzavřená ubytovací kancelář apod., nepojede ani menza. Jinak menza i bufet bude 

fungovat v červenci. 
 
Autobus 187 má prázdninový jízdní řád. Vyvěšen u recepce A. 
 
Současné kolejenky jsou velké, plánovalo se je zmenšit na velikost občanky už pro akademický 

rok 2022/23, ale v tiskárně na to zapomněli. Letos se to už zadalo do tiskárny, opět s požadavkem na 
velikost občanky, tentokrát to už snad nepopletou. 

 
Masér, který měl na koleji fungovat od 1.7., odjel na dovolenou a nereaguje. Neví se, od kdy 

začne fungovat, možná až po prázdninách. 
 
Výměna podlahy v tělocvičně (nové PVC a v části tělocvičny ještě baletizol) bude, je 

naplánovaná na červenec/srpen. 



 
Výtah 6 (budova B, levý z dvojičky) - asi v červenci bude větší oprava 
 
Letos dojde k přečíslování inventáře - místo čárových budou QR kódy. Přípravné práce 

započnou nyní, štítky jsou již na koleji a olepování se plánuje v rozmezí září až listopad. 
 
Mytí oken se vždy se dělá v létě. Výběrové řízení je vypsané a, takže mytí se předpokládá na 

konec července a srpen. 
 
Průmyslové pračky se řeší, budou. 
 
Piano je naladěné, klávesy jsou opravené. 
 
Do posilovny se objednalo zboží. Po dohodě se správcem posilovny se do posilovny nainstaluje 

v září.  
 
Firma, která měla zájem o zásilkové boxy, už zájem nemá (bylo už před podpisem smlouvy). 

Řeší se potenciální další firmy. 


